
Zápis ze schůze školské komise ze dne 4. 3. 2024 

 

Přítomni: Ing. Jan Hrdlička, Mgr. Bc. Josef Buchal, Mgr. Miloš Procházka, Mgr. 

Simona Dvořáková, Marcela Maryšková 

 

Omluveny: Tatjana Dohnalová, Zuzana Hálová 

 

Program schůze: Změna vyhlášky č. 14/2005 sb., o  předškolním vzdělávání a 

změna vyhlášky č. 74/2005 sb., o zájmovém vzdělávání 

 

Pan ředitel Buchal seznámil přítomné s novou metodikou výpočtu úhrady za 

předškolní vzdělávání, školní družinu a školní klub.  

 

Dále pan ředitel Buchal přítomné informoval o tom, že v souvislosti se změnou 

metodiky stanovení výše úhrady za předškolní vzdělávání stoupne tato úhrada v 

naší MŠ od září 2024 z 620 Kč na 1 200 Kč za měsíc. S tímto předpokladem byl 

podle informace od pana ředitele Buchala v Q4 2023 připraven a odsouhlasen 

rozpočet ZŠ a MŠ Ďáblice pro rok 2024.  

 

Dále pan ředitel přítomné informoval o předběžné kalkulaci školného za předškolní 

vzdělávání a za ŠD-ŠK, se kterou disponuje odsouhlasený rozpočet ZŠ a MŠ 

Ďáblice pro rok 2024 takto (citace z rozpočtu): 

za měsíce září až prosinec 2024 

● měsíční školné v MŠ 1 200 Kč (z maximálně možného 1 512 Kč) od cca 122 

dětí (osvobozeni budou přeškoláci a žadatelé, kteří pobírají rodinné přídavky), 

● měsíční školné ve ŠD-ŠK 450 Kč od cca 160 dětí (osvobozeni budou 

žadatelé, kteří pobírají rodinné přídavky). 

Pan ředitel připomenul vývoj výše školného v uplynulých letech. 

 

Školská komise k tomuto bodu zaujala následující stanovisko: 

 

1. Školská komise není kompetentní k tomu, aby se vyjadřovala ke konkrétní výši 

úhrady, neboť školská komise není obeznámena s financováním a rozpočtem 

školy. Takovéto projednání a následné vyjádření přísluší finančnímu výboru MČ. 

Výsledky projednání týkající se přímo agendy ZŠ a MŠ Ďáblice bychom prosili 

alespoň zaslat jako informaci z jednání finančního výboru či poté Rady MČ. 

 

2. Školská komise doporučuje zřizovateli provést za účelem projednání ve 

finančním výboru průzkum a porovnání s výší úhrady za předškolní vzdělávání, 

školní družinu a školní klub v okolních městských částech. 

 



3. Školská komise doporučuje zřizovateli doplnit před schválením Radou MČ i další 

možné dopady do rozpočtu MČ související s případným  zvýšením/nezvýšením 

výše úhrady za předškolní vzdělávání, školní družinu a školní klub. 

 

 

Zapsala: Mgr. Simona Dvořáková 

 

Praha 09.03.2024 

 

 


